

BHS-Sonthofen GmbH



An der Eisenschmelze 47
D-87527 Sonthofen
Phone +49 (0)8321 6099-0

info@bhs-sonthofen.com
www.bhs-sonthofen.com

60 years' experience in solid-liquid separation

The company

BHS-Sonthofen, with over 300 employees, is an owner-operated group of companies in the field of machine and plant engineering. The group has a number of subsidiaries around the world.

Filtration technology

As a specialist for solid-liquid separation, BHS has over 60 years of experience in the chemical, pharmaceutical, food processing, plastic and environmental industries. More than 1,000 references testify to the company's broad expertise. The range of products manufactured comprises pressure and vacuum filters which are also offered as complete systems.

Continuous or batch solid-liquid separation

The solutions cover the field of cake filtration and range from rotary pressure, indexing belt, rubber belt, candle and pressure plate filters to complete filtration plants for solid-liquid separation in continuous or batch operation. From consultation to laboratory and technical testing to process engineering design and finally to the delivery and support of complex plants, you will find a competent partner in BHS-Sonthofen.

60 Jahre Erfahrung in der Fest-Flüssig-Trennung

Das Unternehmen

BHS-Sonthofen ist eine inhabergeführte Unternehmensgruppe des Maschinen- und Anlagenbaus mit über 300 Mitarbeitern. Zur Gruppe gehören mehrere Tochtergesellschaften weltweit.

Filtrationstechnik

Als Spezialist für die Fest-Flüssig-Trennung hat BHS über 60 Jahre Erfahrung in der Chemie, Pharmazie, Nahrungsmittel-, Kunststoffindustrie und Umwelttechnik. Mehr als 1000 Referenzen belegen die breite Kompetenz. Das Herstellprogramm umfasst Druck- und Vakuumfilter, die auch als Komplettanlagen angeboten werden.

Kontinuierliche oder diskontinuierliche Fest-Flüssig-Trennung

Die Problemlösungen decken das Gebiet der kuchenbildenden Filtration ab, diese reichen von Druckdreh-, Taktband-, Traggurt-, Kerzen-, Tellerdruckfilter bis hin zu kompletten Filtrationsanlagen zur kontinuierlichen oder diskontinuierlichen Fest-Flüssig-Trennung. Vom Beratungsgespräch über Labor- und technische Versuche bis hin zur verfahrenstechnischen Auslegung und schließlich zur Lieferung und Betreuung von komplexen Anlagen finden Sie in BHS-Sonthofen einen kompetenten Partner.



Rotary Pressure Filter RPF X20
Druckdrehfilter RPF X20



Indexing Belt Filter BF 100-050
Taktbandfilter BF 100-050



Candle Filter Plant CF 21-049
Kerzenfilteranlage CF 21-049

Core competencies

- Pressure filtration
- Vacuum filtration
- Continuous filtration
- Batch filtration
- Multi-stage cake treatment

Kernkompetenzen

- Druckfiltration
- Vakuumfiltration
- Kontinuierliche Filtration
- Diskontinuierliche Filtration
- Mehrstufige Kuchenbehandlung